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PROTOKOLL LÄNGDRÅD 14 MARS 2022  
  

Tid: 20:00-21:30 Plats: Teams   
 

Längdrådets ledamöter, åkarrepresentanter samt Lars Öberg och Karin 

Ersson.  

Johan Ericson agerar mötesordförande då vi ännu inte har valt en ny 

ordförande.  
 

  

1. Välkomna!  

Johan Ericson hälsar välkommen.  
 

2. Föregående protokoll. 8 februari 2022.  

Lades till handlingarna och kommer inom en snar framtid publiceras 

på webb.  
 

3. Rapport om organisation, FIS frågor, OS.  Lars Ö 

Lars Ö berättade att kritik har kommit angående den förkortning som 

skedde av 5 milen under OS. 

SSF har också försökt lyfta frågan om att vi ”förlorat” 20% av våra VC 

lopp under året. I januari ställdes 2 helger in p.ga pandemin och i 

mars ställdes finalen in som skulle ha gått i Ryssland. Vi beklagar att 

FIS inte var snabbare än de var för att kunna ge Östersund 

förutsättningar att ta över finaltävlingarna.  

FIS mötet i vår kommer att genomföras digitalt. Daniel Fåhraeus 

sitter i längdkommittén och ska bytas ut mot Lars Öberg.  

Landslagsorganisationen i Sverige ska nu sättas inför nästa år, målet 

är att skapa en verksamhet som har kontinuitet.  

Internt i övriga frågor fungerar allt bra. Ledningsgruppen kommer 

att börja arbete med verksamhetsplan och budget denna vecka.  

SSF längd kommer att fortsätta att ta in åsikter och diskussioner i 

internationella frågor.  
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4. Junior/seniorgrupp. Hans J 

Diskussion framtida arbetssätt behöver diskuteras i framtiden. T.ex Hur 

inkluderar vi juniorverksamheter? Hur får vi kopplingen från junior till 

seniorverksamhet? Johan E sätter upp denna fråga att ta upp i framtiden.  

5. Rapport arbete rekrytering ny ordförande samt B/U ansvar. Karin E 

Nomineringstiden går ut 31/3. Det har inkommit tre nomineringar som 

främst är kandidater till ordförandeposten. Vi saknar nomineringar till 

posten för barn och ungdomsfrågor.  
 

6. 1-2min rapport från de olika arbetsgrupperna. Skriv även ner dessa 

saker i protokollet.  

SHL:  

Gruppen hade möte i januari, nästa möte i slutet av mars. Det är glädjande 

att vi har kunnat genomföra så många breddarrangemang under vintern, 

det betyder mycket för intresse och försäljning av utrustning.  

Gruppen jobbar med olika projekt, t.ex att få vissa föreningar att posta 

inlägg i SOME som vi också kan sprida. Gruppen ser att fler och fler 

föreningar vill bredda sin verksamhet så att den inte enbart omfattas av B/U 

och elitverksamhet.  

 

B/U: 

Intensiv period med arrangemang, Folksam cup, VW ungdomscup och 

stjärnjakten.  

Intensivt arbete med översynen av tävlingsverksamheten.  

 

Tävlingsprogram:  

Stomprogram ute, avvaktar till dess att vi kommer att ta beslut.  

 

TD/regel: 

Vi har inga möten under vintern, utan tar in feedback från diskussioner 

under vintern. Annika lyfter att samarbetet har fungerat väldigt bra med 

åkarrepresentanter under tävlingssäsongen. Hugo bekräftar också att 

samarbetet är bra.    

 

Anläggning: 

Symposium om lagring av snö. Vi ser att snölagring blir en lika viktig del 

som att spruta snö för att säkra snötillgång. 

I framtiden blir det viktigt att välja plats för en anläggning utifrån 

förutsättningarna att skapa snö. 

Vi ser att fler och fler anläggningar lär sig att skapa förutsättningar att skapa 

skidspår i hela Sverige.   

 

Åkarrepresentanter: 

Kommer att ha ett åkarrådsmöte innan säsongen är slut. Rapporterar efter 

detta.  
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Utbildning: 

Cathrine lämnade en rapport från utbildningsgruppens senaste möte. Hon 

utrycker att gruppen har blivit väldigt stark och producerar mycket. 

Koppling mot skidgymnasierna har blivit väldigt mycket bättre. Anna 

Norman och Anders Strid har jobbat hårt med IUP, vår kommande digitala 

utbildningsplattform.  
 

7. Övriga frågor?   

a. Möte med långloppsteam. 

Nytt möte ska ske inom en snar framtid.  

Diskussioner om vi ska se på en möjlighet att arrangera ett 

långlopp i seniorcupen. Åkarrepresentanterna ser att det är 

viktigt att ha VC liknande tävlingar i seniorcupen. Om vi kan 

få till 3 tävlingar/helg så kan det finnas utrymme att ha ett 

långlopp inkluderande i seniorcupen. Åkarrepresentanterna 

ser att det isf är en befintlig långloppsarrangör i Sverige. Om 

vi enbart får till två tävlingar/helg så försvinner för mycket av 

VC liknande tävlingar.  

 

b. Stomprogram. Se mejl från Ludvig.   

Längdrådet diskuterade stomprogramförslaget från 

tävlingsprogramguppen. Eventuellt långlopp inkluderat i 

seniorcupen diskuterades enligt ovan. Det finns många 

aspekter att ta hänsyn till då ett tävlingsprogram ska 

fastställas och bli bra utifrån alla önskemål.  
 

c. 25/4: LK möte. 

De från längdrådet som önskar vara med är välkommen.  

Nationella gruppen tar fram förslag på datum och plats.  

 

d. Rapport Götalandsmästerskap. 

Johan Ericson visade statistik från Götalands mästerskapen. 

89% av alla deltagare tävlade för en klubb som har tillgång till 

tillverkad snö.  Om man inkluderar de klubbar som har 

tillgång till närbelägen, men inte egen anläggning med 

tillverkad snö är siffran 98%. 

 

8. Datum för mötena fram till sommaren. 

a. Datum för möte i april och början av juni. 

27/4 samt 7/6.   

 

b. Fysiskt möte i höst?  

Nationella gruppen tar fram förslag på datum och plats.  
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9. Mötet avslutas.  

  

  

  

  

  

  
  
  
 

 

 

 

 

 

 


